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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

  Nr. 41865/12.09.2022  

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

încheiat astăzi, 21.09.2022,  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, pentru astăzi, 21.09.2022, ora 13.00,  în conformitate cu dispozițiile art.178 alin.(1), 179 

alin.(1) şi (2) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare și în temeiul art.196 alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

  Ședința ordinară a fost convocată în baza Dispoziției președintelui Consiliului Județean Constanța 

nr.636/15.09.2022, în sistem fizic, sala „Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ.  

 La sedinţă participă: domnul Mihai Lupu - Președinte al Consiliului Județean Constanța, domnul 

Stelian Gima - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Petre Enciu - Vicepreşedinte 

al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Nesrin Geafar - Secretar General al Județului Constanța,  

consilierii judeţeni, directori ai direcțiilor și instituțiilor subordonate consiliului județean, mass media.  

 Lipsesc următorii consilieri județeni: domnul Ciobanu Cosmin, domnul Rizea Vasile, domnul 

Senopol Virgil Cristian și domnul Tănase Leonard. 

  

X 

 

Ordinea de zi a şedinţei: 

 

1. Proiect de hotărâre nr.242/15.09.2022  privind acordarea -post mortem - a titlului de „Cetățean de 

Onoare al Județului Constanța” domnului Profesor universitar doctor Marin Mincu. 

Iniţiator, Consilier Județean, Nicoleta Bercaru. 

 

2.Proiect de hotărâre nr.220/14.09.2022 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 

2022 pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

3.Proiect de hotărâre nr.221/14.09.2022 privind Organigrama și Statele de Funcții ale Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

4.Proiect de hotărâre nr. 222/14.09.2022 privind Regulamentul de Organizare și Funcționare al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 
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5.Proiect de hotărâre nr.223/14.09.2022 privind modificarea Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Consiliului Județean Constanța, pentru anul 2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

6.Proiect de hotărâre nr.224/14.09.2022 privind închiderea serviciului social cu cazare Centrul de 

Plasament ”Traian”. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

7.Proiect de hotărâre nr.225/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Abilitare și Reabilitare pentru persoane Adulte cu Dizabilități (CabR)”Traian”, precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

8.Proiect de hotărâre nr. 226/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Ciocârlia Chirnogeni precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

9.Proiect de hotărâre nr.227/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Stancuța Chirnogeni precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

10.Proiect de hotărâre nr.228/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Rândunica Chirnogeni   precum și 

aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

11.Proiect de hotărâre nr.229/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Mierla Chirnogeni precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

12.Proiect de hotărârea nr. 230/14.09.2022 privind înființarea serviciului social fără cazare Centrul de 

zi pentru persoane adulte cu dizabilități Privighetoarea Chirnogeni precum și aprobarea Regulamentului 

de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

13.Proiect de Hotărâre nr. 231/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare  Locuință 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Pescărușul Nicolae Bălcescu precum și 

aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

14.Proiect de hotărâre nr. 232/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Pelicanul Nicolae Bălcescu aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 



3 
 

15.Proiect de hotărâre nr. 233/14.09.2022 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința 

Protejată (Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Porumbelul Nicolae Bălcescu precum și 

aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

16.Proiect de hotărâre nr. 234/14.09.2022 privind înființarea serviciului social fără cazare Centrul de 

zi pentru persoane adulte cu dizabilități Cormoranul Dorobanțu precum și aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

17.Proiect de hotărâre nr. 235/14.09.2022 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare 

Ovidiu Medgidia precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor 

sociale cu și fără cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

18.Proiect de hotărâre nr.236/14.09.2022 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare 

Delfinul Murfatlar precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor 

sociale cu și fără cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

19.Proiect de hotărâre nr.237/14.09.2022 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare 

Orizont Lumina precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor sociale 

cu și fără cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

20.Proiect de hotărâre nr.238/14.09.2022 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare 

Cristina Mangalia precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor 

sociale cu și fără cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

21.Proiect de hotărâre nr. 239/14.09.2022 privind reorganizarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Plasament ”Antonio” precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale Serviciilor 

sociale cu cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

22.Proiect de hotărâre nr.240/14.09.2022 privind reorganizarea Complexului de Servicii Comunitare 

Sparta Rotterdam Techirghiol, precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale 

Serviciilor sociale cu și fără cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

23.Proiect de hotărâre nr.241/14.09.2022 privind reorganizarea Serviciului social cu cazare Centrul de 

plasament Micul Rotterdam, precum și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Serviciilor sociale cu cazare. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

24.Proiect de hotărâre nr.243/14.09.2022 privind trecerea unui bun imobil (construcție), situat în strada 

Crizantemei nr. 3, oraș Ovidiu, județ Constanța, din domeniul public al U.A.T Județul Constanța în 

domeniul public al U.A.T. Orașul Ovidiu. 
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Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

25.Proiect de hotărâre nr.244/15.09.2022 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a 

listei de investiții pe anul 2022 de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

26.Proiect de hotărâre nr.245/15.09.2022 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli 

Județului Constanța pe anul 2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

27.Proiect de hotărâre nr.246/15.09.2022 privind aprobarea inițierii actualizării Planului de amenajare 

a teritoriului Județean Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

28.Proiect de hotărâre nr.247/15.09.2022 privind aprobarea tarifelor de calatorie și a abonamentelor 

pentru serviciul de transport public judetean de persoane prin curse regulate in Judetul Constanța pentru 

traseele aferente lotului 7, tarife rezultate in urma procedurii de licitatie deschisă. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

29.Proiect de hotărâre nr.248/15.09.2022 privind rectificarea bugetului și rectificarea Listei de 

investiții ale Direcției Generale de Asistență socială și Protecția Copilului Constanța pe anul 2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

30.Proiect de hotărâre nr.249/15.09.2022 privind modificarea componenței Comisiei pentru protecția 

Copilului Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

31.Proiect de hotărâre nr.250/15.09.2022 privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Durabilă a 

Județului Constanța pentru perioada 2021-2027. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

32.Proiect de hotărâre nr. 251/15.09.2022 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a 

listei de investiții pe anul 2022 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

33.Proiect de hotărâre nr. 252/15.09.2022 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de Administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Albatros Constanța 

pentru anul școlar 2022-2023. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

34.Proiect de hotărâre nr. 253/15.09.2022 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și asigurarea  calității  la Centrului Școlar pentru Educație 

Incluzivă Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

35.Proiect de hotărâre nr. 254/15.09.2022 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei de orientare școlară și profesională pentru anul școlar 2022-2023. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 
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36.Proiect de hotărâre nr. 255/15.09.2022 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comitetului Local de Dezvoltare a Parteneriatului Social din Județul Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

37.Proiect de hotărâre nr. 256/15.09.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție Modernizare DJ 392 Vânători-Pecineaga L=3km. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

38.Proiect de hotărâre nr. 257/15.09.2022 privind aprobarea Proiectului Tehnic și actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenți proiectului Restaurarea conservarea amenajarea și valorificarea 

cultural turistică a Cetății Carsium (Hârșova). 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

39.Proiect de hotărâre nr. 258/15.09.2022 privind aprobarea Proiectului Tehnic și actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenți proiectului ,,Restaurarea,, conservarea amenajarea și punerea in 

valoare a edificiului Roman cu Mozaic,, ; 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

40.Proiect de hotărâre nr. 259/15.09.2022 privind darea în folosință gratuită către Spitalul Clinic 

Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța bunului lift persoane cu dizabilități aferent 

Policlinicii nr. 2. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

41.Proiect de hotărâre nr. 260/15.09.2022 privind modificarea Anexei nr. 4 la Hotararea Consiliului 

Judetean nr. 147 /22.06.2022. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

42.Proiect de hotărâre nr. 261/15.09.2022 privind modificarea Programului cu obiectivele și lucrările 

de drumuri și poduri pe anul 2022, finanțate din bugetul judetului Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

43. Proiect de hotărâre nr. 262/20.09.2022 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli, a 

Listei de investiții și a Programului de Evenimente Culturale pe anul 2022, pentru Teatrul de Stat 

Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

 

X 

 

 

Dl. Lupu Mihai: Bună ziua! Declar deschisă ședința ordinară de astăzi, 21 septembrie 2022, convocată 

în baza Dispoziției nr.636/15.09.2022 și a Dispoziției 646/20.09.2022. Am să rog secretarul general al 

județului, să facă prezența.  

D-na. Geafar Nesrin: Bună ziua! Sunt 32 de consilieri județeni prezenți.  

Dl. Lupu Mihai: Suntem în cvorum. Voi supune ordinea de zi, dumneavoastră, care cuprinde 2 părți. 

D-na. Geafar Nesrin: Îmi cer scuze, a venit și domnul Barață, între timp.  



6 
 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc! Primul punct pe ordinea de zi: Aprobarea Procesului verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Constanța, din data de 31.08.2022 

-Vot, vă rog! Abțineri? Împotrivă? Nu sunt. 

Cu 33 de voturi am aprobat Procesul verbal.  

 

Supun votului dumneavoastră Ordinea de zi ce cuprinde 43 de proiecte de hotărâre. Cine este de acord 

cu Ordinea de zi? 

 -Vot, vă rog! Abțineri? Împotrivă? Nu sunt.  

Ordine de zi a fost aprobată cu 33 voturi pentru.  

 

 

1.Proiect de hotărâre nr.242/15.09.2022  privind acordarea -post mortem - a titlului de „Cetățean de 

Onoare al Județului Constanța” domnului Profesor universitar doctor Marin Mincu. 

  

  Îi dau cuvântul doamnei consilier județean, Bercaru Nicoleta.  

D-na Bercaru Nicoleta: Bună ziua! Mulțumesc! O să vă rog să-mi scuzați emoțiile dar, vorbesc despre 

un om uriaș și o să mă întorc așa, pentru că în spatele nostru se află câțiva profesori universitari. O să îl 

rog pe domnul Lupu să facă prezența domnilor profesori universitari și o să fac referire și la un membru 

al familiei, doamna Adina Egor, căreia îi mulțumesc că și-a făcut timp să vină aici. Nu știu dacă a reușit 

să vină doamna Vasiliu Adina? Mulțumesc!  

 Mulțumesc, doamna decan! Mulțumesc, doamna Capbun! Mulțumesc, doamna Berechet! O să 

citesc câteva cuvinte, pentru că nu sunt în stare să vorbesc liber despre domnul Mincu: 

 
În noiembrie 2016, un articol de ziar anunța „ridicarea embargoului pe care numele Marin Mincu 

l-a suferit, înainte şi după moartea omului, în universitatea botezată de el cu numele poetului latin şi 

ctitorită concret, atât prin intervenţia salutară pentru înfiinţarea ei scriptică, prin obţinerea terenului 

pentru campus şi a finanţării clădirii, cât şi prin atenţia şi implicarea în proiectarea şi construcţia primului 

edificiu. Cei prezenţi la conferinţă au recunoscut public aceste fapte, aducând o meritată reparaţie morală 

primului decan al Facultăţii de Litere.” 

Am făcut parte din cea de-a doua promoție de studenți ai Facultății de Litere din Constanța (1992 

- 1996) și am știut mereu că  dl Prof. Univ. Dr. Marin Mincu a fost cel care s-a luptat, cu agresivitatea și 

obstinația pe care orice nouă întreprindere le cere în țara asta, pentru înființarea Universității "Ovidius", 

căreia i-a dat și numele, domnul Victor Ciupină, dorind să se numească „Universitatea Mării Negre” și, 

mai apoi pentru acreditarea ei în plan național și internațional, eforturi la care, cel puțin în parte, am fost 

martoră alături de colegii mei studenți ai vremii.   

Peste doar câteva zile, este deschiderea anului universitar și am considerat necesar și potrivit 

momentul acesta pentru a marca și cinsti memoria celui care a contribuit esențial la ctitorirea Universității 

„Ovidius”.  

În procesul înființării universității tomitane, în 1990, au fost implicați câțiva oameni politici 

constănțeni ai vremii și câțiva profesori  care au ținut ca orașul de la malul mării să devină centru 

universitar. Poate că cel mai important nume dintre aceștia este numele domnului profesor Marin Mincu.  

În acest sens sunt importante unele declarații ale câtorva dintre personalitățile marcante ale 

Constanței cu privire la acele momente de început. 

De exemplu, profesorul Gheorghe Dumitrașcu spunea la un moment dat, citez: „În momentul în 

care s-a pus problema înființării primei facultăți a Universității, Facultatea de medicină, cei care se 

ocupaseră în principal de asta, psihiatrul Bogdan Dumitrescu și, mai apoi, doctorul Vasile Sârbu, au 

dat de greu, atunci a intrat în scenă Marin Mincu. În mod indiscutabil, Marin Mincu a avut un rol 

eminamente pozitiv la înființarea universității, de multe ori, poate, hotărâtor, impulsionând procese 
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care, altfel, ar fi rămas moarte. Și asta pentru că, lipsit de prejudecăți și de un exces de bun simț, Mincu 

acționează ca un buldozer. Este de o perseverență extraordinară și de o putere de muncă ieșită din 

comun. În această fază, intervenția lui a fost eminamente pozitivă, poate chiar decisivă. Și mai înainte, 

când trebuia să obținem avizul de înființare pentru Universitate, Mincu a intervenit prompt, la secretarul 

de stat Paul Cornea, ca, mai apoi, să ne înlesnească, mie și lui Barbu Dănescu, accesul la ministrul 

Șora.”  

Pentru construcția noului campus, Marin Mincu a fost cel care s-a implicat cu toate forțele. Foarte 

important este faptul că Marin Mincu era singurul, dintre cei implicați, care avea un statut de universitar 

consacrat atât la nivel național, cât și internațional (doctor în literatură la 27 de ani și conferențiar la 36 

de ani), din 1978 el predând, ca profesor titular, la Universitatea din Florența. 

Presa vremii scrie foarte multe articole în apărarea lui Marin Mincu, pe vremea când acesta fusese 

ilegal îndepărtat din universitate, și pentru aceasta aș vrea să-i mulțumesc doamnei Alina Vasiliu, articole 

cărora justiția le-a dat dreptate, reinstalându-l în drepturi pe cel izgonit.  

Toți studenții vremii au fost  martori oculari  la primii ani ai consolidării Universității „Ovidius”, 

și fiecare dintre aceștia, în mod deosebit studenții filologi care au avut imensa onoare de a-l avea profesor 

ar putea susține că, și aici o citez pe doamna Vasiliu: „Marin Mincu era cel mai important și cel mai 

influent profesor din Universitatea „Ovidius”. Părea că rectorul Dumitru Arsenie se afla doar de formă 

în fruntea universității, el rar având vreun cuvânt de spus. Căci Marin Mincu se ocupa de toate, bătându-

se (uneori aproape la propriu) cu autoritățile locale pentru a obține terenul pentru campus și cu 

Ministerul Învățământului ca să obțină fonduri pentru același obiectiv”, am încheiat citatul.  

Cred că este binecunoscut faptul că prima brazdă, la campusul universitar, este trasă, la propriu, 

de domnul profesor, urcat pe un excavator punând astfel prima cărămidă la ceea ce avea să urmeze să 

devină Universitatea „Ovidius” Constanța, campusul nou. Vă mulțumesc! 

Îmi cer scuze încă odată pentru emoții. Mulțumesc, domnule președinte, pentru susținere. Le 

mulțumesc colegilor din consiliul județean, din direcții pentru rapiditatea cu care s-au mișcat și doamnei 

secretar, vă mulțumesc din tot sufletul! 

 

Dl. Lupu Mihai: Și noi vă mulțumim! Cu permisiunea dumneavoastră aș evoca și eu personalitatea 

marcantă asupra literaturii române și nu numai, și extraordinarei contribuții în literatura română a 

domnului profesor Mincu la multe universități, în Italia chiar au fost promovate foarte multe tratate de 

literatură și nu numai, cărți și câteva critice, în 1969 în Italia:  

Critice, E.P.L., 1969; Critice II, Cartea românească, 1971; Poezie și generație, Eminescu, 1975; Ion 

Barbu comentat, 1975; Repere, Cartea românească, 1977; Ion Barbu. Eseu despre textualizarea poetică, 

(Cartea Românească, 1981; Avangarda literară românească (editura Minerva, 1983; Lucian Blaga 

comentat, 1983; Eseu despre textul poetic, 1986; Opera literară a lui Ion Barbu, 1990; Textualism și 

autenticitate,1993; Poezia română actuală (O antologie comentată), vol. I-II, Pontica, 1998; vol. III, 

Pontica, 1999; Poeticitatea română postbelică, Pontica, 2000; deci, sunt niște repere inconutrnabile ale 

unei vocații cărturești, a unui spirit european capabil să situeze corect valorile naționale în contextul 

culturii universale. De asemenea, pentru o foarte scurtă perioadă de timp, a fost primul rector al 

Universității din Constanța.  

 Pe cale de consecință, ținând cont de meritele intelectuale, de contribuția la promovarea culturii 

române, a valorilor naționale dar și a județului Constanța, în calitate de președinte al Consiliului Județean 

Constanța, propun acordarea post-mortem a titlului de de „Cetățean de Onoare al Județului Constanța” 

domnului Profesor universitar doctor Marin Mincu.  

Vă supun votului dumneavoastră: 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 
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În unanimitate de voturi, domnul profesor post-mortem, devine „Cetățean de Onoare al Județului 

Constanța”.  

Vreau să vă mulțumesc din tot sufletul. Facem o reparație și vreau să înmânez diploma de onoare 

și placheta, din partea consiliului județean, unui reprezentant care este astăzi prezent în numele 

dumnealui și al familiei dumnealui.  

 

<<Domnul Lupu Mihai, președintele Consiliului Județean Constanța, înmânează diploma de onoare și 

plachata de „Cetățean de Onoare al Județului Constanța” >> 

 

Dl.Lupu Mihai: Cu siguranță dacă doriți să mai participați la ședința cu consiliul, puteți dar, dacă aveți 

opțiunea să nu mai paricipați, să știți că nu ne supărăm, vă înțelegem. Este voința dumneavoastră.  

 Tot suntem la acest capitol și nu aș vrea să trecem peste el așa ușor, v-aș ruga pe toți consilierii 

județeni, cu aprofundarea clară a tuturor meritelor, să ne gândim pentru ziua noastră, a Dobrogei, să 

propunem ca anumite personalități uitate sau poate pe nedrept uitate, să fie….reiau, dacă îmi permiteți, 

aș vrea cu prilejul „Zilei Dobrogei” să facem propuneri pentru acordarea titlului de „Cetățean de onoare 

a județului Constanța”, a provinciei noastre, oamenilor care au lăsat amprenta asupra noastră.  

Intrăm în problematica ordinii de zi, punctul 2: 

 

 

2.Proiect de hotărâre nr.220 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 pentru 

Direcția de Pază a Județului Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

3.Proiect de hotărâre nr.221 privind Organigrama și Statele de Funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2022. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 32 de voturi pentru.  

 

Îmi cer scuze, secretariatul îmi spune că doamna Bercaru nu este și atunci, proiectul de hotărâre 

a fost aprobat cu 32 de voturi pentru. Până nu știm opțiunea dumneaei, asta este realitatea.  

 

 

4.Proiect de hotărâre nr. 222 privind Regulamentul de Organizare și Funcționare al Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2022. 

 - Cine este pentru, vă rog? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 32 de voturi pentru.  

 

 

5.Proiect de hotărâre nr.223 privind modificarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 

administrate și finanțate din bugetul Consiliului Județean Constanța, pentru anul 2022. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 32 de voturi pentru.  

 

 

6.Proiect de hotărâre nr.224 privind închiderea serviciului social cu cazare Centrul de Plasament 

”Traian”. 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru, a ajuns și doamna Bercaru.  

 

7.Proiect de hotărâre nr.225 privind înființarea serviciului social cu cazare Centrul de Abilitare și 

Reabilitare pentru persoane Adulte cu Dizabilități (CabR)”Traian”, precum și aprobarea Regulamentului 

de Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

8.Proiect de hotărâre nr. 226 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată (Maxim) 

pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Ciocârlia Chirnogeni precum și aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

9.Proiect de hotărâre nr.227 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată (Maxim) 

pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Stancuța Chirnogeni precum și aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

10.Proiect de hotărâre nr.228 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată 

(Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Rândunica Chirnogeni   precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

11.Proiect de hotărâre nr.229 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată 

(Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Mierla Chirnogeni precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

12.Proiect de hotărârea nr. 230 privind înființarea serviciului social fără cazare Centrul de zi pentru 

persoane adulte cu dizabilități Privighetoarea Chirnogeni precum și aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

13.Proiect de Hotărâre nr. 231 privind înființarea serviciului social cu cazare  Locuință Protejată 

(Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Pescărușul Nicolae Bălcescu precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 
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 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

14.Proiect de hotărâre nr. 232 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată 

(Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Pelicanul Nicolae Bălcescu aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

15.Proiect de hotărâre nr. 233 privind înființarea serviciului social cu cazare Locuința Protejată 

(Maxim) pentru persoane adulte cu dizabilități Casa Porumbelul Nicolae Bălcescu precum și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

16.Proiect de hotărâre nr. 234 privind înființarea serviciului social fără cazare Centrul de zi pentru 

persoane adulte cu dizabilități Cormoranul Dorobanțu precum și aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

17.Proiect de hotărâre nr. 235 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare Ovidiu 

Medgidia precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor sociale cu și 

fără cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

18.Proiect de hotărâre nr.236 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare Delfinul 

Murfatlar precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor sociale cu și 

fără cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

19.Proiect de hotărâre nr.237 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare Orizont Lumina 

precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor sociale cu și fără cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

20.Proiect de hotărâre nr.238 privind înființarea Complexului de Servicii Comunitare Cristina 

Mangalia precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor sociale cu și 

fără cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 
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Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

21.Proiect de hotărâre nr. 239 privind reorganizarea serviciului social cu cazare Centrul de Plasament 

”Antonio” precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale Serviciilor sociale cu 

cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

22.Proiect de hotărâre nr.240 privind reorganizarea Complexului de Servicii Comunitare Sparta 

Rotterdam Techirghiol, precum și aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale Serviciilor 

sociale cu și fără cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

23.Proiect de hotărâre nr.241 privind reorganizarea Serviciului social cu cazare Centrul de plasament 

Micul Rotterdam, precum și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Serviciilor 

sociale cu cazare. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

24.Proiect de hotărâre nr.243 privind trecerea unui bun imobil (construcție), situat în strada 

Crizantemei nr. 3, oraș Ovidiu, județ Constanța, din domeniul public al U.A.T Județul Constanța în 

domeniul public al U.A.T. Orașul Ovidiu. 

 

Dl. Enciu Petre: Domnule președinte, aici aș vrea să-mi permiteți să cer niște lămuriri. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog! 

Dl. Enciu Petre: Din documentele proiectului de hotărâre nu reiese foarte clar ce intenționează primăria 

orașului Ovidiu sau cum intenționează primăria orașului Ovidiu să folosească acea construcție. Dacă 

cineva ne poate lămuri și nici cererea, adică hotărârea Consiliului Local Ovidiu nu o regăsim la mapa 

acestui proiect de hotărâre. Nu este. 

D-na Geafar Nesrin: Există hotărârea Consiliului Local Ovidiu prin care ne solicită această construcție, 

având în vedere că terenul este al unității administrativ teritoriale, există solicitarea.   

Dl.Lupu Mihai: Corect! Din anumite considerente s-a creat un centru meșteșugăresc la Ovidiu. Centru 

meșteșugăresc care, practic, nu și-a îndeplinit niciodată statutul pe care îl au. Primăria Ovidiu, cum au 

cerut și celelalte primării, sunt de acord ca toate acestea care nu le-am dat noi, consiliul județean, o 

funcționalitate, ne solicită sprijinul ca o serie de acțiuni sau o serie de departamente ale primăriei să se 

regăsească acolo pentru desfășurarea activității.  

 Nu putem astăzi, să spunem că mâine ființează acolo doar centrul de cutare sau centrul de cutare. 

Atât timp cât primăria vrea să-și desfășoare, conform tuturor procedurilor și organizării lor în teritoriu, a 

serviciilor lor, fie ele comunitare, fie toate proiectele care le au de realizat acolo, nu putem să condiționăm 

noi transferul acestui obiectiv, dat fiind că el își dorește acest obiectiv în desfășurarea bunei activități a 

UAT Ovidiu.  



12 
 

 Ca atare, nu știu ce trebuia să reiasă din acest document, care este folosința, atât timp cât este 

folosit de către UAT Primăria Ovidiu și Consiliul Local Ovidiu cu atâtea departamente funcționale care 

trebuie să se regăsească în acea zonă.  

Dl. Enciu Petre: În momentul de față acolo funcționează, acea clădire e folosită pe post de centru de 

depozitare, de depozit, sunt depozitate niște ajutoare în baza unui proiect, ca și activitate, în baza unui 

proiect european. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule vice, atenție! Lucrați la proiecte și ar trebui să știți care sunt proiectele 

europene. Noi, nu cred că prin departamentul nostru de proiecte avem proiecte care să avem depozit la 

Ovidiu. 

Dl. Enciu Petre: Nu am zis că este proiectul nostru, am spus un proiect european. 

Dl. Lupu Mihai: Ideea este foarte clară, ca să nu ducem colegii în eroare, nouă ni s-a solicitat sprijinul, 

foarte clar, de către Crucea Roșie, ca să avem un depozit, să îi ajutăm cu un depozit. Știți foarte bine că 

am făcut acest lucru în Pavilionul Expozițional, știți foarte bine cât am putut și am făcut toate lucrurile 

astea dar, astăzi, nu putem să spunem că este un proiect european și nu putem să-l dăm la UAT Ovidiu.  

Dl. Enciu Petre: Nu am spus asta, domnule președinte, am zis că acolo se implementează un proiect 

european în care beneficiarul este Guvernul României, în care se depozitază ajutoare pentru asistații 

sociali, asta voiam să spun. Mai mult, în documentele proiectului de hotărâre scrie foarte clar, pentru 

activități turistice și de agrement. Deci, primăria Ovidiu cere acel teren pentru activități turistice și de 

agrement, consultați referatul de aprobare vă rog, domnilor consilieri. Deci, asta aș vrea să lămurim, ori 

e Cruce Roșie, ori e depozit pentru ajutoare, ori activități de turism și așa mai departe.  

D-na Geafar Nesrin: Aș dori să intervin. 

Dl. Lupu Mihai: Nu, vă rog eu frumos! Astăzi, noi ne dorim să fim parteneri ai Crucii Roșii, noi dorim 

ca orice proiect de întrajutorare și toate astea, să-și găsească o locația care să fie de sine stătătoare. Sigur, 

a bloca un…chiar și turism, chiar și absolut ce își dorește primăria și Consiliul Local Ovidiu, trebuie să 

fie susținut pentru că el duce la dezvoltarea județului nostru. Faptul că astăzi există un depozit, e 

temporar, nu poți să menți depozitul temporar toți anii de acum, că așa vrea cineva acolo, nu putem să 

blocăm o investiție care este pe teritoriul UAT Ovidiu. 

 Ca atare, dacă dumneavoastră doriți alte solicitări, din punct de vedere juridic, domnule 

vicepreședinte, și ați fi putut să o faceți la comisii să vă lămuriți,  fac o precizare foarte clară, cred toate 

lucrurile acestea se lămuresc la comisie de aceea vă supun votului dumneavoastră. Dacă sunt lucruri care 

nu le-ați lămurit în comisie, repet, dacă sunt lucruri care nu sunt amendamente la comisie, sunt 

amendamente pe care comisia nu și le-a asumat, nu și le-a însușit, avem tot dreptul să venim și să 

supunem votului dumneavoastră amendamentul în cadrul consiliul județean, el se votează sau nu se 

votează. Dacă se votează, devine parte a hotărârii de consiliu județean, dacă nu se votează, sigur că se 

aprobă hotărârea în integralitatea ei așa cum a fost propusă.  

 Eu v-aș ruga, dacă dumneavoastră aveți un amendament, domnule vicepreședinte, că tot faceți 

parte din conducerea județului și ați avut un amendament, la comisie, și nu v-a fost luat în calcul e foarte 

bine să faceți amendamentul acum.  

Dl. Enciu Petre: Nu se pune problema unui amendament! Eu am cerut simplu, claritate în ceea ce 

privește destinația acestui imobil, atât. Și claritate care să se regăsească într-un act administrativ, adică 

într-o hotărâre de consiliu, atâta am cerut. Eu nu mă împotrivesc unui proiect al Crucii Roșii sau a unui 

proiect pentru refugiați sau ce vreți dumneavoastră, nu mă împotrivesc! Era doar pusă în discuție 

claritatea asupra destinației asupra acestei clădiri. 

Dl. Lupu Mihai: Păi, singur ați spus dumneavoastră exact care este destinația, ce era neclar? 

Dl. Enciu Petre: Cruce Roșie nu se regăsește în proiectul de hotărâre. Eu v-am spus, în proiectul de 

hotărâre vorbim de activități de turism.  

Dl. Lupu Mihai: Noi nu ne ducem pe parte de Cruce Roșie, pentru că încă odată acel obiectiv nu a fost 

creat pentru Crucea Roșie. Faptul că temporar am reușit să venim în sprijinul Crucii Roșii, asta înseamnă 
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că am fost niște oameni raționali și suntem în continuare. Dar, din proiectul de hotărâre reiese foarte clar 

care este destinația și dumneavoastră ați spus-o. Care este atunci nelămurirea dumneavoastră, poate ne 

explicați și nouă, că noi nu știm. 

Dl. Enciu Petre: Poate cineva să-mi citească din proiectul de hotărâre, care este destinația? Doamna 

secretar, vă rog  

D-na Geafar Nesrin: Da, la art.1 sunt făcute precizări cu privire la datele de identificare ale imobilului, 

destinația este de Centru meșteșugăresc pentru susținerea activităților turistice și de agrement. 

Dl. Lupu Mihai: Da, domnule Palaz, aveți o propunere? 

Dl. Enciu Petre: Aceasta este destinația de astăzi a acestei clădiri, îmi pare rău! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Dacă vreți să ajutăm primăria, supuneți la vot și dați proiectul, dacă vreți cu 

altă destinație sau cu destinație clară în hârtii, ne încurcăm. Pentru că nu avem de unde să știm noi, peste 

un an de zile, dacă se va păstra aceeași destinație.  

Dl. Lupu Mihai: Domnule Palaz, am zis că îl dăm UAT Ovidiu care știe mai bine ce are de făcut. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Îl dați fără destinație. 

Dl. Lupu Mihai: Corect, așa este! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Propunerea pe care o stabilim printr-un act administrativ, încurcăm UAT-ul 

respectiv. Vă spun asta, pentru că au mai fost lucruri de acest gen. E o hală aia, probabil.  

Dl. Enciu Petre: Da, e o hală! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Nu mai avem cum să îi spunem proiect european când s-a închis, a fost o 

aberație de proiect când s-a susținut. Nu puteți să îi spuneți că are destinație de proiect cu fonduri 

europene, acum. 

Dl. Enciu Petre: Nu am cerut asta! Am vrut doar claritate! Ok, să îl folosească! Puteau să se precizeze 

în actul administrativ, să fie folosit de către primăria Ovidiu în ce scop vor ei. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Enciu, dmnul Palaz a propus foarte clar. Supunem votului și atunci, dacă mai 

sunt nelămuriri, chiar era bine să le lămuriți la comisie.  

 - Supun votului dumneavoastră! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Sunt 5 abțineri la proiect, USR-ul a votat abținere. Proiectul de hotărâre afost aprobat cu 25 de voturi 

pentru. 

 

 

25.Proiect de hotărâre nr.244 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de 

investiții pe anul 2022 de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

26.Proiect de hotărâre nr.245 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli Județului Constanța 

pe anul 2022. 

 - Vot, vă rog!  

 

Dl. Enciu Petre: Aici, vă rog frumos, aș vrea să fac o remarcă, în document lipsește de la mapa acestui 

proiect de hotărâre referatul de aprobare. Nu știu dacă e normal să votăm un proiect fără referat de 

aprobare, eu vă spun ce se regăsește pe site, da? pentru că noi avem acces la site.  

Dl. Lupu Mihai: Domnule Enciu, chiar e hilară problema asta, chiar e „de râsul curcilor”, să vin aici, în 

fața tuturor acestor oameni, să aprob un buget din acesta, fără să aprob eu, referatul acesta. Chiar este 

„de râsul curcilor”  n-am auzit până acum că nu s-a văzut numărul de referat, aprobat, ca să poți să dai 

drumul să aprobi un buget din acesta.  
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D-na Topolov Gianina - Ionela: Eu nu înțeleg, dacă faceți parte din conducere, de ce trebuie să 

dezbatem că nu există, de ce nu ați sesizat înainte? 

Dl. Enciu Petre: Dar poate că am observat lucrul ăsta înainte cu 2 minute de ședință, vă rog frumos să 

mă scuzați. 

D-na Topolov Gianina - Ionela: Dacă faceți parte din conducere, spuneți așa ceva în plen? 

Dl. Enciu Petre: Păi și de ce să nu? stați puțin! 

Dl. Lupu Mihai: Chiar este „de noaptea minții” să vi să promovezi un proiect de hotărâre și să spui că 

nu are referatul de aprobare. 

Stimați colegi, faptul că s-a ridicat o anumită problemă să știți că, sigur, vă dați seama că noi aprobăm 

rectificarea de buget al consiliului județean, nu aprobăm la „buticul din colț”, toate aceste proiecte 

parcurg niște etape foarte importante. Aparatul de specialitate, respectiv, comisiile de specialitate. Aveți 

în comisia de specialitate, de la dumneavoastră, în această comisie, un reprezentant, domnule Enciu? 

Dl. Enciu Petre: Da! Avem domnule președinte dar, vă repet, se scurge un timp între comisii și ședința 

de consiliu unde putem remarca anumite lucruri, de ce trebuie să fim condamnați pentru asta? 

Dl. Lupu Mihai: Deci, dacă dumneavoastră la comisie, reprezentanții dumneavoastră, nu l-au sesizat 

era bine să îl sesizeze acum. Dar, încă odată spun, haideți să tratăm serios că nu facem aici dezbatere 

doar de dragul de a ne afla pe un teritoriu în care suntem supuși atenției. Rugăminte, o să vi se arate 

referatul, domnule Enciu, am să rog aparatul de specialitate să vi-l arate și dumneavoastră și cu rugăminte 

la dumneavoastră, când mai veniți aici faceți-vă temele foarte bine în așa fel încât să lucrăm toate chestiile 

pe care le avem. 

Dl. Enciu Petre: Domnule președinte, eu sunt cel care nu își face temele, îmi pare rău. 

Dl. Lupu Mihai: Pentru că dumneavoastră spuneți că nu există un referat aprobat. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Este nelegal faptul că se votează așa, este nelegal? Să răspundă domnul vice, 

este nelegal? 

Dl. Enciu Petre: Eu cred că este nelegal, da! fără referat de aprobare? 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Deci, dacă trece proiectul, să înțeleg că mergeți în contencios cu el! 

Dl. Enciu Petre: Nu, domnule! nu se pune problema. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Dacă faceți afirmația asta! 

Dl. Enciu Petre: Dar dumneavoastră votați în calitate de consilieri, votați fără să luați la cunoștință un 

referat de aprobare, vă întreb?  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Domnule vicepreședinte, ați făcut o afirmație, că e nelegal! 

Dl. Enciu Petre: Păi e nelegal, da! Deci, domnule Palaz, referatul de aprobare are număr de înregistrare, 

este listat în preambul, lipsește conținutul documentului, asta am vrut să spun, ok? 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Deci, pentru mine, da! Deci, dacă este nelegal mergeți în contencios cu el? 

Dl. Lupu Mihai: Uitați, este referatul aprobat! citiți-l, domnule! 

Dl. Enciu Petre: Nu, domnule președinte, înainte să intru în ședință nu era, de asta vă spun! 

Dl. Lupu Mihai: Uitați că este! 

Dl. Enciu Petre: Eee, l-ați urcat acum! 

Dl. Lupu Mihai: Vreți să-l vedeți, uitați-l domnule! 

Dl. Enciu Petre: Bineînțeles! 

Dl. Lupu Mihai: Referat de aprobare privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului 

Constanța pe anul 2022.  

Dl. Enciu Petre: Se poate lista aici, să-l vedem? 

Dl. Lupu Mihai: Vreți să vi-l citesc? Bugetul pe 2022 a fost adoptat conform legii, având în vedere HG, 

raportul de venituri și cheltuieli, care dă toate sumele, veniturile totale care sunt aici. 

Dl. Enciu Petre: Să se listeze! 

Dl. Lupu Mihai: Toate denumirile, indicatorii și toate astea, de ce nu le-ați văzut dumneavoastră până 

acum? 
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Dl. Enciu Petre: Domnule președinte, nu sunt pe site, eu asta vă spun! Nu era la începutul ședinței că 

nu stau să scrolez în timpul ședinței! 

Dl. Lupu Mihai: Bun! Eu vă supun votului dumneavoastră. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: E legal sau nu este legal, domnule vicepreședinte? 

Dl. Enciu Petre: Din punctul meu de vedere nu e legal să votăm sau să ni se supună votului un proiect 

care nu are referat de aprobare atașat! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Dacă trece acest proiect și e nelegal, repet, veți merge în contencios 

administrativ să-l blocați sau nu! este simplu. 

Dl. Enciu Petre: Poate că o să mergem, domnule consilier, nu știu! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Deci, mergeți în contencios administrativ? 

Dl. Enciu Petre: Nu știu! Nu știu să vă răspund momentan la această întrebare.  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Bine. 

Dl. Enciu Petre: Eu v-am adus la cunoștință. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Aveți o funcție acolo, cum nu știți? Supuneți la vot, domnule președinte! 

Dl. Lupu Mihai: Există acest referat și am cerut aparatului de specialitate să vi-l prezinte în fizic. Nimeni 

nu își permite să facă ilegalități, aici! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Supuneți la vot! 

Dl. Lupu Mihai: Supun la vot  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru.  

 

 

27.Proiect de hotărâre nr.246 privind aprobarea inițierii actualizării Planului de amenajare a teritoriului 

Județean Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

28.Proiect de hotărâre nr.247 privind aprobarea tarifelor de calatorie și a abonamentelor pentru 

serviciul de transport public judetean de persoane prin curse regulate in Judetul Constanța pentru traseele 

aferente lotului 7, tarife rezultate in urma procedurii de licitatie deschisă. 

 

Dl. Enciu Petre: Aici iarăși aș vrea să intervin, domnule președinte.  

Dl. Lupu Mihai: Vă rog. 

Dl. Enciu Petre: Deci, iarăși am atras atenția și data trecută când am aprobat tarifele celorlalte loturi, da, 

există două trasee pe ruta Constanța-Năvodari cu două tarife diferite iar în proiectul de hotărâre nu se 

precizează care este diferența, practic, care face această diferență de preț. Am fi vrut să vedem în acest 

proiect de hotărâre de ce dacă mergem pe un traseu Constanța-Mamaia-Năvodari plătim 7,50 

lei/călătorie, dacă mergem pe celălalt traseu, traseul 50, plătim 9,00 lei/călătorie? Nu putem să înțelegem 

de ce nu se precizează care este diferența între aceste trasee, atâta tot. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Enciu, îmi pare rău că ați stat vreo doi ani pe aici și nu ați înțeles nimic. În 

primul rând o fundamentare de tarif nu o faceți nici dumneavoastră nici președintele, nimeni nu o face. 

Toate aceste tarife au fost precizate și făcute de consultantul pe care l-am angajat și ne-am asumat prin 

Caiet de sarcini toate aceste tarife. Nu mă întrebați pe mine, urcați-vă în autobuz și vedeți de ce, și ne 

spuneți și nouă. Sunt niște oameni care au creeat, au creionat și ne-au propus și am aprobat prin Caietul 

de sarcini tarife pe km și modul cum s-au calculat aceste tarife. Faptul că unul merge pe la Ovidiu și unul 

merge prin Mamaia și, trebuie toată lumea să aibă același tarif?  

Dl. Enciu Petre: Sunt ambele prin Mamaia, domnule președinte.  
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Dl. Lupu Mihai: Să vă spun un lucru, dacă v-ați fi uitat, celălalt este prin Ovidiu, domnul vice. 

Dl. Enciu Petre: Nu, domnule președinte, traseul 49 și traseul 50, ambele prin Mamaia! 

Dl. Lupu Mihai: Sunteți în eroare completă. E bine să luați, când mergeți de aici, să luați încă odată 

harta cu traseele și să vedeți și după aceea ne mai povestiți și nouă. Pentru că, am să vă spun și alt lucru, 

domnule, ca să înțelegeți și dumneavoastră, poate nu ați înțeles clar, sunt grupe de trasee care unele au 

un preț altfel pentru că au anumite destinații și stații și opriri care generează costuri și alte grupe de trasee 

care, practic, completează anumite zone care sunt deficitare ca și călători. Toate acestea duc la un preț 

omogen, un preț care să confere transportatorului acel minim de eficiență să poată să-și desfășoare 

activitatea în acest sens, de eficiență și a lui, și de a respecta cu strictețe Caietul de sarcini și obligațiile 

contractuale.  

 Stimați colegi, multe lucruri pe care nu vreți să le, și chiar vă rog frumos, la comisii, spuneți toate 

întrebările acestea, chiar faceți referire,  nu am nimic, dacă nu aveți lămuririle, domnule Enciu, o să vă 

întreb de acum înainte de a veni aici, dacă nu aveți toate lămuririle acestea nu ar fi mai bine să le discutați 

să spuneți: „domnule, eu sunt nelămurit nu mă puneți pe mine să vă votez că am să mă abțin sau eu vă 

fac opoziție că așa vreau eu și voi vota împotrivă sau mă abțin”, nu este niciun fel de problemă. Dar, încă 

odată, aici, noi trebuie să fim corecți, corecți cu cei care ne-au trimis aici și să informăm oamenii care 

astăzi, prin intermediu presei, contează foarte clar, ce aprobăm și ce nu aprobăm. Dacă dumneavoastră 

insinuați că sunt niște lucruri neclare sau niște lucruri ilegale, de ce nu le-ați adus la cunoștină. De 

asemenea, dumneavoastră ați fost, poate, printre puținii participanți care ați făcut toate tipurile de 

amendamente și așa cum am spus-o și data trecută, la acestă hotărâre privind delegarea serviciilor de 

transporturi și, chiar din cauza dumneavoastră a trebuit să ne ducem la ANAF pentru anumite 

amendamente pe care ANAF-ul a spus că nu putem să ni le însușim, le știți care sunt nu trebuie să le mai 

spunem aici, și veniți și astăzi, încă odată, în fața consilierilor județeni și a aparatului, și le spuneți. 

Domnilor, nu este corect, dumneavoastră sunteți singurul care dețineți adevărul absolut și nu v-ați făcut 

tema sau nu ați avut măcar curiozitatea să studiați lucrul acesta, îmi pare rău. Ca atare, o să iau încă odată, 

de bună, propunerea domnului Palaz și am să vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru și 5 abțineri. O să le aducem la cunoștință cetățenilor 

din Năvodari că USR-ul a fost împotrivă să diminueze niște tarife, pentru că au considerat că nu sunt 

lămuriți dumnealor.  

 

 

29.Proiect de hotărâre nr.248 privind rectificarea bugetului și rectificarea Listei de investiții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța pe anul 2022. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

30.Proiect de hotărâre nr.249 privind modificarea componenței Comisiei pentru protecția Copilului 

Constanța. 

  Stimați colegi, am rugat secretariatul, dacă sunteți de acord, ca aceste comisii, dacă sunteți de 

acord, să rămână și să se prelungească mandatul pentru care noi le-am dat în anul care tocmai s-a încheiat 

acum. Dacă sunteți de acord să mergem cu prelungirea mandatului pentru cei care sunt acolo vă supun 

aprobării pe fiecare în parte. Dacă doriți să facem propuneri pentru modificarea comisiei vom proceda la 

vot secret, dat fiind vorba că este vot de persoane. Acum, sigur, liderii de grup pot să ne comunice acest 

lucru. Eu am înțeles că la comisii s-au făcut acele propuneri și agreează acest punct. Dacă în plenul 

nostru, al ședinței de consiliu județean, există altă poziție, va trebui să luăm act de ea și să procedăm la 

atare.  
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D-na Geafar Nesrin: Membri sunt pe lege, fiecare reprezentant de la fiecare instituție în parte, doar cei 

de la ONG-uri au fost propuși de mine, asta este o obligație a mea conform legii și au fost schimbate doar 

două persoane. Deci, este nominalizat domnul Grosu Venceslau de la Fundația Giovanni Bosco și doi 

membri supleanți Cismaș Elena și Niculai Mihaela Adriana. Cismaș Elena de la Fundația Morning Glory 

House și Niculai Mihaela Adriana de la Fundația Baylor - Marea Neagră. Dacă se dorește dau citire 

întregii comisii.  

Dl. Lupu Mihai: Acum, supunem în integralitate votului dumneavoastră acest proiect de hotărâre sau 

vreți să procedăm la votul secret, cum doriți? 

Consilierii județeni: În integralitate. 

Dl. Lupu Mihai: Bine. Supunem votului dumneavoastră proiectul în integralitatea lui, cu persoanele pe 

care le avem în proiectul de hotărâre 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

31.Proiect de hotărâre nr.250 privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Durabilă a Județului 

Constanța pentru perioada 2021-2027. 

 - Supun votului dumneavoastră! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

32.Proiect de hotărâre nr. 251 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de 

investiții pe anul 2022 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

33.Proiect de hotărâre nr. 252 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Constanța în 

Consiliul de Administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Albatros Constanța pentru anul 

școlar 2022-2023. 

 La fel am procedat pentru continuitate, dacă aveți altă opțiune, vă supun votului opțiunea 

dumneavoastră. Pentru continuitate sunt domnii Roșca Cristian Gelu, Pîrvulescu Florin și Nedelcul 

Edward Ilyus. Dacă doriți, este obligatoriu să punem buletine de vot dat fiind vorba de persoane, dacă 

nu doriți, atunci vom supunem în integralitate proiectul de hotărâre. 

D-na Geafar Nesrin: Dacă sunt alte nominalizări se va merge pe votul secret, dacă nu, se va proceda la 

vot....cum consideră plenul, proiectul de hotărâre în integralitatea acestuia. 

Dl. Lupu Mihai: Mergem pe aceeași cutumă? Vă supun aprobării dumneavoastră, în integralitate 

proiectul de hotărâre 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Gheorghe Adriana: Ne abținem la acest proiect, grupul consilierilor PSD. 

Dl. Lupu Mihai: Păi ați votat, acum vă abțineți? 

D-na Gheorghe Adriana: Nu a votat nimic. În primul rând nu am avut timp. 

Dl. Lupu Mihai: Nu am înțeles, deci mai reluăm odată votul sau consemnăm votul fără dumneavoastră? 

Cum să procedăm, ce propuneți? 

D-na Gheorghe Adriana: Abținere! 

Dl. Lupu Mihai: Dar nu cred că toată lumea se abține. Trebuie să aprobăm o hotărâre.  

D-na Gheorghe Adriana: Mai reluăm votul, vă rog frumos! 

D-na Geafar Nesrin: Votul a fost 25 de voturi pentru și 8 abțineri PSD s-a abținut. 
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Dl. Lupu Mihai: Nu! Nu! Atenție, reluăm votul pentru că era bine de la bun început să faceți precizarea. 

Noi am cerut dacă procedăm la vot de persoane și ați fost de acord toată lumea și, după care, pentru 

proiect vă abțineți, da? Că sunt două componente, una structura pe care noi o votăm dacă  suntem, și 

suntem de acord ca să nu modificăm pentru continuitate sau dacă și doriți să faceți propuneri și atunci va 

trebui să facem buletine de vot să votăm sau dacă nu doriți și atunci supunem la vot în integralitate acest 

proiect de hotărâre, ca să lămurim puțin lucrurile, că altfel nu știm.  

 Bun! Doamna Gheorghe, repet, am înțeles de la dumneavoasatră că nu sunt alte propuneri, corect? 

ca să facem buletine de vot și să votăm sau dacă sunt alte propuneri de persoane. 

D-na Gheorghe Adriana: Grupul PSD are o propunere, la Centrul școlar, pe domnul Petre Marius Liviu.  

Dl. Lupu Mihai: Scuzați-mă, pe cine ați propus? 

D-na Gheorghe Adriana: Petre Marius Liviu. 

Dl. Lupu Mihai: Rog secretariatul să facă 33 de buletine de vot și să nominalizați. Dacă mai sunt și alte 

nominalizări? 

D-na Geafar Nesrin: Deci, se vor redacta buletinele de vot cu cele 4 nominalizări: domnul Roșca 

Cristian Gelu, domnul Pîrvulescu Florin, domnul Nedelcu Ilyus Edward și domnul Petre Liviu Marius 

cu mențiunea că din cei 4 consilieri județeni nominalizați trebuie să fie votați doar 3.  

Consilier județean: Care este modalitatea? 

Dl. Lupu Mihai: Din cei 4 care sunt, vom încercui 3 care vor rămâne și cel care nu va fi încercuit va fi 

sau tăiem unul. 

Dl. Donțu Gheorghe: Eu vă propun să fie limpede, haideți să tăiem pe unul dintre ei! 

Dl. Lupu Mihai: Să tăiem unul și va fi clar. 

D-na Geafar Nesrin: Textul de lege face mențiunea că se exprimă opțiunea „DA” sau „NU”. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: De ce nu votați mai întâi, supuneți la vot procedura de vot, întreaga comisie 

sau alegem unul, vedeți care dintre propuneri trece și după aceea trecem mai departe.  

D-na Geafar Nesrin: Nu avem cum, nu se poate așa.  

Dl. Lupu Mihai: Domnule Palaz, dat fiind că sunt mai multe propuneri, nu avem cum și am agreat ideea 

că mergem pe consens și votăm integralitate, am mers așa. Dat fiind că grupul PSD dorește altceva, nu 

putem să facem decât conform legii și atunci va trebui să facem buletine de vot, conform propunerii 

putem să spunem „DA” sau „NU” dar dat fiind că nu putem să scriem la fiecare „DA” sau „NU” o să 

tăiem o persoană și cele 3 care întrunesc cel mai mare număr de voturi vor rămâne în această comisie. 

Cam asta este procedura nu poate fi altă procedură dacât aceasta. Ca atare, vor fi pe buletinul de vot 

pentru această comisie 4 nume, dintre care dumneavoastră veți alege doar 3 iar cel pe care nu-l alegeți îl 

tăiați și am închis subiectul.  

 Rog secretariatul, bănuiesc că vom merge pe treabă, să vă desemnați reprezentant, să pregătească 

buletine de vot, să le aveți aici, pentru următoarele proiecte pentru a câștiga timp, vă rog frumos și după 

aceea, revenim cu buletinele de vot ca să stabilim niște proceduri mai departe. Sunt următoarele proiecte 

pe ordinea de zi care se referă la persoane și atunci, secretariatul să pregătească din timp buletinele de 

vot, să preia și să le pregătească, în momentul în care intrăm la vot să le aibă pregătite să nu pierdem 

timp. Următorul proiect de hotărâre:   

 

 

34.Proiect de hotărâre nr. 253 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comisiei pentru Evaluarea și asigurarea  calității  la Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 

Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023. 

 

 Tot așa, am mizat pe continuitate și până acum a fost domnul Ilie Cătălin Costel. Dacă mai sunt 

și alte propuneri, vă rog 
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Dl. Petre Mariu Liviu: Grupul consilierilor PSD o propune pe doamna consilier județean Adriana 

Gheorghe, fost inspector școlar și inspector școlar adjunct.  

Dl. Lupu Mihai: Bine. Dacă mai sunt și alte propuneri? Bun! O să rugăm secretariatul să pregătească 

încă 33 de buletine de vot cu două propuneri domnul Ilie Cătălin Costel și doamna Gheorghe Adriana. 

Rog secretariatul și staff-ul tehnic să pregătească pentru punctul nr.35 

 

 

35.Proiect de hotărâre nr. 254 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comisiei de orientare școlară și profesională pentru anul școlar 2022-2023. 

 

Persoana nominalizată a fost doamna Geafar Nesrin, dacă mai sunt și alte propuneri, vă rog 

Dl. Petre Marius Liviu: Grupul consilierilor PSD o propune pe doamna Bercaru Nicoleta pentru 

Comisia de oriectare școlară. 

Dl. Lupu Mihai: Secretariatul, pentru punctul 35, buletin de vot doamna Geafar Nesrin și doamna 

Bercaru Nicoleta.  

 

 

36.Proiect de hotărâre nr. 255 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comitetului Local de Dezvoltare a Parteneriatului Social din Județul Constanța. 

  

 Propunerea a fost doamna Vicol Elena și Milea Daniela, dacă mai sunt și alte nominalizări? Dacă 

nu sunt, sunteți de acord să supunem în integralitate proiectul să mergem mai departe să câștigăm timp? 

Supun votului dumneavoastră 

-Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

37.Proiect de hotărâre nr. 256 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiție Modernizare DJ 392 Vânători-Pecineaga L=3km. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

38.Proiect de hotărâre nr. 257 privind aprobarea Proiectului Tehnic și actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenți proiectului Restaurarea conservarea amenajarea și valorificarea cultural 

turistică a Cetății Carsium (Hârșova). 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

39.Proiect de hotărâre nr. 258 privind aprobarea Proiectului Tehnic și actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenți proiectului ,,Restaurarea,, conservarea amenajarea și punerea in valoare a 

edificiului Roman cu Mozaic”. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

40.Proiect de hotărâre nr. 259 privind darea în folosință gratuită către Spitalul Clinic Județean de 

Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța bunului lift persoane cu dizabilități aferent Policlinicii nr. 2. 
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 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

41.Proiect de hotărâre nr. 260 privind modificarea Anexei nr. 4 la Hotararea Consiliului Judetean nr. 

147 /22.06.2022. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

42.Proiect de hotărâre nr. 261 privind modificarea Programului cu obiectivele și lucrările de drumuri 

și poduri pe anul 2022, finanțate din bugetul judetului Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 

43. Proiect de hotărâre nr. 262 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli, a Listei de 

investiții și a Programului de Evenimente Culturale pe anul 2022, pentru Teatrul de Stat Constanța. 

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru.  

 

 Ne întoarcem, așadar, la cele 3 proiecte și, atunci, rog secretariatul, buletinele de vot. Stimați 

colegi, până vin buletinele de vot, voiam să vă informez că săptămâna viitoare vom inaugura Serviciul 

de Evidența Populației, luni va fi, pe data de 26.09.2022, cu toate facilitățile și cine dorește dintre 

dumneavoastră să participe sunteți invitați la acest eveniment, ora 11,00. 

 De asemenea, pe data de 12.10.2022, vom finaliza acest proiect și va fi un eveniment și sunteți 

invitați cu toții, Strategia de Dezvoltare Durabilă cu obiectivele strategiei de dezvoltare durabilă, o să fiți 

informați despre locație și cine dorește să participe la finalizarea acestui proiect, un proiect destul de greu 

dar practic pune temelia la obiectivele județului, strategiei județului. 

 Vreau să vă asigur de toată colaborarea aparatului tehnic la orice inițiativă pe care o aveți 

dumneavoastră. De asemenea, vreau să vă mai rog ca toate informațiile pe care le doriți înainte de a veni 

la ședință, dacă nu vă sunt date de către departamentul de specialitate, vă aștept, adresați-mi întrebări și 

fiți siguri că veți primi toate informațiile pertinente, în cel mai scurt timp, cât doriți dumneavoastră 

lămuririle. Am să vă rog să revenim la ordinea de zi  

 

Proiect de hotărâre nr. 252 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Constanța în 

Consiliul de Administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Albatros Constanța pentru anul 

școlar 2022-2023. 

 

D-na Geafar Nesrin: Din comisia de numărare a voturilor fac parte: domnul Popa Liviu, domnul 

Ciobanu Cosmin, domnul Roșca Cristian Gelu, domnul Drăgan Leonard și domnul Senopol Virgil.  

Dl. Lupu Mihai: Revin, sunt 4 nume din care 3 puteți să le votați și unul, care vreți dumneavoastră îl 

eliminați, prin tăiere, restul sunt validați prin votul dumneavoastră.  

Rog comisia de numărare a voturilor să preia buletinele de vot. Toți cei care sunteți în comisie și v-ați 

auzit numele vă rog să procedați la numărarea voturilor. Comisia: domnul Popa Liviu, domnul Ciobanu 

Cosmin, domnul Roșca Cristian Gelu, domnul Drăgan Leonard și domnul Senopol Virgil Cristian.  

 



21 
 

Proiect de hotărâre nr. 253 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comisiei pentru Evaluarea și asigurarea  calității  la Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 

Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023.  

Stimați colegi, pentru operativitate, până se numără voturile, pentru proiectul nr.253 privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și 

asigurarea  calității  la Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Albatros Constanța pentru anul școlar 

2022-2023, au fost două propuneri, domnul Ilie Cătălin Costel și doamna Gheorghe Adriana. Tot așa 

vom proceda, va rămâne persoana care nu a fost tăiată. Deci, ca atare, va rămâne cel care nu este tăiat. 

 Aș vrea să vă informez că referatul este pe site, Referatul de aprobare privind rectificarea 

bugetului de venituri și cheltuieli al județului, este pe site, ar fi fost bine să îl verificăm înainte. 

Dl. Enciu Petre: Domnule președinte, dar mai lipsește un document, raportul de specialiatate. Ați 

încărcat referatul dar nu și raportul de specialitate.  

 

Dl. Lupu Mihai: Din componența acestei comisii, conform votului exprimat de dumneavoastră, 

următorii consilieri județeni fac parte din comisie și anume: domnul Roșca Cristian Gelu, domnul 

Pîrvulescu Florin și domnul Nedelcu Ilyus Edward.  

 

  Stimați colegi, supun în integralitate proiectul de hotărâre nr. 252 privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Constanța în Consiliul de Administrație al Centrului Școlar pentru 

Educație Incluzivă Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023. 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

 

34.Proiect de hotărâre nr. 253 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comisiei pentru Evaluarea și asigurarea  calității  la Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 

Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023.  

 Sunt două propuneri, domnul Ilie Cătălin Costel și doamna Gheorghe Adriana, buletinul de vot a 

fost distribuit. Pentru operativitate, rog secretariatul să distribuie pentru punctul 35 de pe ordinea de zi, 

buletine de vot. 

 

 

35.Proiect de hotărâre nr. 254 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în 

cadrul Comisiei de orientare școlară și profesională pentru anul școlar 2022-2023. 

 Avem două propuneri, doamna Geafar Nesrin și doamna Bercaru Nicoleta. Rog, dacă sunt făcute 

buletine de vot, să le distribuiți. Am o rugăminte la dumneavoastră, nu am încheiat procedura, vă rog 

frumos, trebuie să supun în integralitate și proiectul de hotărâre. 

 

Dl. Popa Liviu: Rezultatul votului pentru proiectul nr.253 este: Domnul Ilie Cătălin Costel 19 voturi 

„pentru” și doamna Gheorghe Adriana 11 voturi „pentru”.  

Dl. Lupu Mihai: Supun în integralitate proiectul de hotărâre nr. 253 privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Județean Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și asigurarea  calității  la Centrului 

Școlar pentru Educație Incluzivă Albatros Constanța pentru anul școlar 2022-2023  

-Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

Mai avem proiectul de hotărâre nr. 254 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei de orientare școlară și profesională pentru anul școlar 2022-2023. 
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 Am înțeles că v-ați exercitat votul, rog comisia să numere voturile și să supunem în integralitate 

proiectul de hotărâre. 

 

 Supun în integralitate proiectul de hotărâre nr.254 privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Județean Constanța în cadrul Comisiei de orientare școlară și profesională pentru anul școlar 

2022-2023. 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 29 voturi pentru. 

 

 

 

 Stimați colegi, declar ședința închisă, mulțumindu-vă frumos că ați fost astăzi în număr destul de 

mare și faptul că suntem aici și putem să dezbatem. Nu trebuie să se supere nimeni dar, rugăminte, încă 

odată, dat fiind că suntem aici să ne și informăm când ajungem aici și dacă sunt anumite lucruri de 

clarificat să le clarificăm la comisie pentru operativitatea ședințelor noastre. Mulțumesc mult! O zi bună 

tuturor! 

   

 

X 

 

 

 

 

       Președinte,                                                                                 Secretar general al județului, 

      Mihai Lupu                                                                                               Nesrin Geafar 

           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
      Întocmit,                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Mihaela Grovu 

 


